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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Aki 2000 előtt nyelvvizsgázott, az annyit is ér?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A napokban jelent  meg egy cikk  az  Index.hu-n,  amely hosszasan taglalja,  hogy ha  valaki  újra
szeretné igényelni  a  2000 előtt  megszerzett  nyelvvizsga-bizonyítványát,  sajnos nem teheti  meg.
Ennek oka, hogy ezekről a bizonyítványokról nincsen közhiteles adatbázis.

2000  óta  az  elveszett,  megsemmisült  nyelvvizsga-bizonyítványok  pótlására  kizárólag  a
Nyelvvizsgáztatási  Akkreditációs Központ  jogosult.  A 2000 előtt  megszerzett  bizonyítványokkal
kapcsolatban viszont ők is tehetetlenek, hiszen nem rendelkeznek közhiteles adatbázissal. Ez azt
jelenti, hogy az 1967 és 2000 között letett több százezer nyelvvizsgáról ma nincs hiteles adatbázis.
Ha a vizsgázók elveszítették a papírjukat, például költözködés közben vagy azok megsemmisültek
például egy lakástűzben, ma Magyarországon nincs olyan hivatal, amely hitelt érdemlően igazolni
tudná, hogy van nyelvvizsgájuk.

Ezek az emberek, akik hosszú éveket beleöltek és súlyos pénzeket fizettek azért, hogy legyen egy
papírjuk a nyelvtudásukról, most vagy újra kifizetnek több tízezer forintot a nyelvvizsgáért vagy
gyártatnak egy hamis bizonyítványt, hiszen annak eredetiségét sehogy sem lehet bizonyítani.

Tisztelt Miniszter Úr!

- Lesz-e lehetősége hitelesen igazolni nyelvtudását annak, aki 2000 előtt tette le nyelvvizsgáját?

-  Tervezik-e,  hogy valamilyen  módon  segítsék  az  érintetteket  abban,  hogy újra  hozzájussanak
ahhoz, amiért egyszer már megdolgoztak és fizettek?

- Tettek-e lépéseket annak érdekében, hogy a jövőben ne fordulhasson elő hasonló eset?

Várom érdemi, mindenre kiterjedő válaszát!
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